



TECHRON
5星級燃油

EXCLUSIVE OFFER
FOR HKGCC MEMBERS TO ENJOY
THE RECORD-BREAKING POWER OF TECHRON®
HKGCC會員專享創紀錄澎湃動力

IT'S FREE
APPLY NOW
免費申請
請即加入



LIMITED OFFER
限定優惠

1

HK\$240 Gasoline Discount Coupons
汽油優惠券

From today to 30 June, 2022 (Promotion Period)*, Members of HKGCC who apply successfully for a Caltex StarCard will receive 8 gasoline discount coupons worth HK\$30 each.

由即日起至2022年6月30日(推廣期)*, 香港總商會會員成功申請加德士能源咭即可免費獲贈8張HK\$30汽油優惠券。

OFFER
優惠

2

From today until 31 December, 2022, members who fuel up with StarCard will enjoy special discounts:

由即日起至2022年12月31日期間, 憑能源咭加油專享特惠折扣優惠:

For every litre of Platinum/Gold with Techron® gasoline, get a discount of HK\$4.0
白金/黃金汽油特配 Techron® 每公升減

For every litre of Diesel with Techron® D gasoline, get a discount of HK\$8.9
柴油特配 Techron® D 每公升減

For lubricant products, 10% off
機油產品



Caltex Customer Service Hotline 加德士客戶服務熱線

2582 6288

* The StarCard and the 8 pieces of HK\$30 gasoline discount coupon will be mailed to successful applicants' correspondence address. Use the StarCard together with the gasoline discount coupon to refuel HK\$400 worth of Caltex with Techron gasoline will receive HK\$30 worth of the same fuel during the valid period.

* 加德士能源咭及8張HK\$30汽油優惠券將郵寄到成功申請之客戶的通訊地址。憑加德士能源咭及汽油優惠券於指定日期惠顧加德士特配Techron汽油滿HK\$400, 即可免費加添價值HK\$30之相同汽油。

讓你享受每段路



加德士